
                      PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA XVI SESJI 

                    RADY MIEJSKIEJ W NOWYM WARPNIE 

                                  W DNIU 28.03.2008r. 

 

ROZPOCZĘCIE POSIEDZENIA RADY GODZINA 16.30 

Ad.1 Sprawy regulaminowe: 

a) Otwarcie obrad: 

Obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie otworzył i prowadził Pan 
Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki. 

b) Stwierdzenie quorum: 

Zgodnie z listą obecności(zał.1) obecnych było 12 radnych Rady Miejskiej w Nowym 
Warpnie, w związku z tym Rada posiada quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

W obradach Rady Miejskiej w Nowym Warpnie uczestniczyli: Burmistrz Gminy Nowe 
Warpno Pan Władysław Kiraga, Zastępca Burmistrza Pan Mirosław Tokarski, Skarbnik 
Gminy Pani Stanisława Grodkowska, Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
Pani Teresa Szybka i Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych Pan Bogdan Słomiński (zał.2). 

W posiedzeniu Rady Miejskiej udział wzięła Pani Sołtys Warnołęki Katarzyna 
Jaguszewska(zał.3), oraz goście(zał.4) 

c) Zatwierdzenie porządku obrad: 

Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki odczytał porządek obrad i zaproponował 
zmianę polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad w punkcie 6„Podjęcie uchwały w 
sprawie realizacji inwestycji budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół w 
Nowym Warpnie”(zał.5i 6) Dalsza część porządku obrad pozostaje bez zmian. 

Rada Miejska w Nowym Warpnie jednogłośnie zatwierdziła zaproponowany porządek obrad: 

za-12 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

d) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Rada Miejska w Nowym Warpnie jednogłośnie zatwierdziła protokół z poprzedniej sesji: 

za- 12 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 



Ad.2 Interpelacje radnych: 

Nie wpłynęły żadne interpelacje radnych. 

Ad.3 Informacja Burmistrza o swojej działalności(zał.7) 

Pan Burmistrz Władysław Kiraga przedstawił radnym sprawozdanie ze swojej działalności za 
okres od 25.02.2008r. do 25.03.2008r. 

Burmistrz Pan Władysław Kiraga wycofał uchwałę pt.„400 miast”. Projekt ten miał być 
realizowany przez gminę, szkołę  i służbę zdrowia. Do projektu przystąpiła szkoła i gmina, 
wycofała się z projektu przychodnia w Nowym Warpnie. Pismem z dnia 27.03.2008r Pani 
Kierownik Przychodni w Nowym Warpnie poinformowała Pana Burmistrza że nie przystąpi 
do projektu, jako przyczynę podając braki kadrowe. Osoby biorące udział w tym programie 
otrzymują  za to wynagrodzenie. Pan Burmistrz poinformował że Pani Kierownik Przychodni 
od kilku lat korzysta ze znacznej ulgi za korzystanie z lokalu, Burmistrz zapowiedział że nie 
widzi możliwości przedłużenia umowy z taką ulgą od następnego roku. 

Pan Burmistrz Władysław Kiraga:„ nie jest to fakt zemsty, tylko sądzę że jeżeli Gmina 
udostępnia lokal z tak dużą zniżką to może oczekiwać że przychodnia będzie pracowała dla 
znacznej części mieszkańców . Ja więcej nie podpiszę umowy, która mówi o uldze- to 
zapowiadam wcześniej. Jest to z dużą stratą dla mieszkańców Nowego Warpna, jest to projekt 
ogólnopolski, w całej Polsce ludzie mogą z niego skorzystać w Nowym Warpnie – nie. 

Ad.4 Podjęcie uchwały Nr.XVI/097/2008 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 
28.03.2008r. w sprawie zmiany budżetu i w budżecie gminy Nowe Warpno na rok 2008. 

a) Przedstawienie projektu uchwały: 

Projekt uchwały odczytał przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie Pan Grzegorz 
Grochecki(zał.8). 

Przewodniczący poprosił o odczytanie stanowiska wspólnych komisji: 

b) Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego odczytała Pani Radna 
Jolanta Gotfryd(zał.9): 

za- 13 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

c) Przewodniczący otworzył dyskusję: 

Brak dyskusji 

d) Odbyło się głosowanie:  

Rada Miejska w Nowym Warpnie podjęła uchwałę Nr. XVI/097/2008 Rady Miejskiej w 
Nowym Warpnie z dnia 28.03.2008r. w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Nowe 
Warpno na rok 2008: 

za-12 



przeciw-0 

wstrzymało się-0 

Ad.5 Podjęcie uchwały  Nr. XVI/098/2008 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 
28.03.2008r. w sprawie Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Nowe Warpno na lata 2008-2013. 

Na posiedzenie Rady Miejskiej w Nowym Warpnie przybył Pan Starosta Leszek Góździoł, a 
także przybyło 2 radnych, liczba członków rady wynosi 14. 

a) Przedstawienie projektu uchwały: 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (zał.10) i załącznikiem do uchwały Nr.XVI/098/2008 
(zał.11)przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie Pan Grzegorz 
Grochecki. 

Przewodniczący poprosił o odczytanie stanowiska wspólnych komisji: 

b) Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki 
Społecznej odczytała Pani Jolanta Gotfryd(zał.12): 

za- 12 

przeciw-0 

wstrzymało się-1 

c) Przewodniczący otworzył dyskusję: 

Poprosił Panią Szybkę o przybliżenie programu projektu: 

Głos zabrała Pani Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Teresa Szybka: 

Pani Szybka powiedziała że jest to materiał składający się ze wstępu, diagnostyki i programu 

Część wstępna zawiera: 

 tło i przyczyny 
 wartości, zasady, definicję 
 przesłanki wynikające z dokumentów strategicznych 

Część diagnostyczna to: 

 charakterystyka gminy 
 demografia 
 marginalizacja i wykluczenie w perspektywie ośrodka pomocy społecznej 
 kwestie dziecka 

•     kwestie osób bezrobotnych 

 kwestie uzależnień 
 kwestie niepełnosprawności 
 kwestie przestępczości 



 identyfikacja najważniejszych problemów społecznych na terenie gminy 
 analiza SWOT 
 zasady umożliwiające rozwiązywanie problemów społecznych 
 podsumowanie części diagnostycznej 

Część programowa 

 misja 
 cele strategiczne, szczegółowe i kierunki działań 
 monitoring i wdrażanie strategii 

Uwagi końcowe 

d) Odbyło się głosowanie: 

Rada Miejska w Nowym Warpnie podjęła uchwałę Nr. XVI/098/2008 Rady Miejskiej w 
Nowym Warpnie z dnia 28.03.2008r. w sprawie Strategii Integracji i Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Gminy Nowe Warpno na lata 2008-2013. 

za- 13 

przeciw-0 

wstrzymało się-1 

Ad.6 Podjęcie uchwały Nr.XVI/099/2008 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 
28.03.2008r. w sprawie realizacji inwestycji„ budowa boiska wielofunkcyjnego przy 
Zespole Szkół w Nowym Warpnie”. 

a) Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie Pan 
Grzegorz Grochecki(zał.13) 

b) dyskusja:  

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Burmistrza: 

Pan Burmistrz: uchwała jest nowa, nie mogliśmy przedstawić jej wcześniej , ponieważ 
czekaliśmy na opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej i naszych prawników, co do 
brzmienia uchwały. Obecne boisko jest małe, projekt zakłada budowę większego boiska, ale 
na terenie Nowego Warpna nie mamy odpowiedniej działki. Dlatego postanowiliśmy w 
miejscu gdzie znajduje się stare boisko wybudować nowe, z naszych funduszy. Natomiast z 
pieniędzy rządowych powstanie duże boisko w Podgrodziu. Jest to dla gminy duża 
inwestycja, ale nie ma możliwości aby szkoła funkcjonowała bez boiska. 

c)Odbyło się  głosowanie: 

Rada Miejska w Nowym Warpnie podjęła uchwałę Nr.XVI/099/2008 Rady Miejskiej w 
Nowym Warpnie z dnia 28.03.2008r. w sprawie realizacji inwestycji „budowa boiska 
wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół w Nowym Warpnie ”. 



za- 14 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

Ad.7 Podjęcie uchwały Nr. XVI/100/2008 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 
28.03.2008 r. w sprawie powołania Sekretarza Gminy Nowe Warpno. 

a) Przedstawienie projektu uchwały: 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie Pan Grzegorz 
Grochecki(zał.14). 

Głos zabrał Pan Burmistrz Władysław Kiraga: 

Poinformował Radę o nieobecności Pani Haliny Utrata z powodu pilnych spraw rodzinnych, 
Pani Utrata zostawiła oświadczenie w którym wyraża zgodę na powołanie jej na stanowisko 
Sekretarza Gminy Nowe Warpno. 

 Oświadczenie Pani Haliny Utrata odczytał Pan Radny Grzegorz Grochecki(zał.15). 

b) Odbyła się dyskusja: 

Głos zabrał Radny Sylwester Getka: 

Pan radny Getka: „miałbym parę pytań do tej Pani, tej Pani tutaj nie ma , to jest problem 
podstawowy, czy ona ma kwalifikacje?, jak ona się widzi na tym stanowisku?. Taka forma 
przyjmowania pracownika, powołanego na tak wysokie stanowisko jest błędna i niewłaściwa, 
bez możliwości zadania jej pytań, a może ta osoba po zadaniu paru pytań zrezygnowałaby z 
funkcji sekretarza. Takie powoływanie sekretarza gminy na tak ważne stanowisko jest 
niewłaściwe, powinno się to zrobić na poprzedniej sesji ten punkt był przygotowany i nie 
został przyjęty, a dzisiaj znowu tej Pani nie ma. W ogóle ta sytuacja jest niejednoznaczna, ja 
tą Panią znam, dlatego uważam że ta Pani powinna tutaj być, i na parę pytań odpowiedzieć”. 

Pan Burmistrz:„ Panie i Panowie Radni! Pan Radny Getka jest ostatnią osobą, która w tej 
dziedzinie i w tej kwestii mogłaby mnie uczyć jak powołuje się sekretarza. Osoby które nie 
wiedzą to powiem, kiedy była powoływana na sekretarza Pani Młynarczyk, która nie miała 
ani odpowiednich kwalifikacji, nie posiadała także stażu pracy. Teraz Pan chce mnie uczyć 
jak się powołuje Sekretarza?. Pani Halina Utrata spełnia wszystkie wymagania jakie 
przewiduje ustawa, a więc ma wyższe wykształcenie, posiada długi staż pracy, ja nie wiem 
jakie pytania mógłby Pan zadać Pani Utrata aby wykazać że ona się do tej pracy nie nadaje”. 

Zastępca Burmistrza Pan Mirosław Tokarski: „mogę obiecać, że jeżeli Państwo Radni 
powołają Panią Halinę Utrata na stanowisko Sekretarza , otrzyma ona ode mnie niezbędną 
pomoc. Jak państwo wiedzą ja nie wychodzę z urzędu, będę służył Pani Utrata pomocą w 
każdym momencie”. 

c) Odbył się głosowanie: 



Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła uchwałę Nr. XVI/100/2008 Rady Miejskiej w 
Nowym Warpnie z dnia 28.03.2008r. w sprawie powołania Sekretarza Gminy Nowe 
Warpno 

za- 13 

przeciw-1 

wstrzymało się-0 

Ad.8 Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje radnych: 

Interpelacje radnych nie wpłynęły. 

Ad.9 Zapytania i wolne wnioski: 

Radny Sylwester Getka zwrócił sięz pytaniem do Pana Burmistrza  w kwestii przystąpienia 
przechodni w Nowym Warpnie do„ projektu 400 miast”. Kiedy Pan Burmistrz miał zamiar 
poinformować kierownika przechodni o przystąpieniu do projektu?, czy uzgodniono którzy 
pracownicy mają pracować, i w jakim zakresie?. 

Radny Sylwester Getka:„ kierownik przechodni nigdy nie odmawiał  brania udziału w 
akcjach białych sobót i niedziel, a nagle Panu Burmistrzowi skojarzyło się to z wielką obrazą 
że, kierownik nie chce współpracować z gminą i mieszkańcami , że nie chce ich leczyć. Jest 
to oczywistą nieprawdą i kłamstwem i pomówieniem tego lekarza miejscowego, z Pana ust 
nie pierwsze, i sugerowaniem represji w stosunku do kierownika przechodni, podniesieniem 
czynszu, ze niby to taka wielka łaska że lekarz przyjmuje mieszkańców i ma pożyczony 
gabinet. Jest to nieetyczne, niemoralne, działające na szkodę tych mieszkańców i poniżające 
tego lekarza ,bez obecności tutaj tej osoby, na tej sali która nie może się odnieść do Pana 
zarzutów. Na komisjach nic Pan nie powiedział, że uzgodnił ten program z lekarzem. 
Podjęcie uchwały nie ograniczało gminie realizowania tego programu w innej formie , nie ma 
przymusu żeby lekarz realizował poza kontraktowe zadania które są oddzielnie finansowane. 
Ten program jest komercyjnie realizowany przez ZOZ z Gdańska, który napisał wniosek i 
realizuje to podpisując indywidualne umowy z konkretnym lekarzem. Przedstawienie na sesji 
że lekarz odmówił współpracy, że pozbawia pacjentów opieki lekarskiej jest nieprawdą. Nie 
uzgodnił Pan z lekarzem która pielęgniarka, czy w ogóle te pielęgniarki będą chciały takie 
prace wykonywać. Proszę o odpowiedź na moje pytania”. 

Pan Burmistrz: „projekt w trzech kopertach trafił do gminy, wyznaczyłem na osobę 
odpowiedzialną za ten projekt Panią Teresę Szybka. Jedna koperta została przekazana do 
dyrektora szkoły, druga do przychodni. Ani ja, ani Pani Szybka nie mamy obowiązku 
rozmawiania z pielęgniarkami, od tego jest kierownik. Ma on ustalić  pracę zgodnie z 
projektem, to są tylko dwa dni, tej pracy nie organizuje burmistrz tylko kierownik 
przechodni”.„Na terenie przychodni miał się odbyć tylko pomiar ciśnienia, czy to aż tak 
wiele?”.„ Od Burmistrza zależy kto i jakie ulgi uzyskuje, Pani Doktor przyszła do mnie i 
spytała się w jakiej formie będzie następna umowa, powiedziałem że w takiej samej formie 
jak było do tej pory, i taka umowa funkcjonuje. Natomiast dzisiaj zapowiadam, że nie jestem 



wstanie zmusić się do tego, aby podpisać umowę na znaczne zniżki czynszowe dla kogoś kto 
nie chce współpracować. Podpisu pod umową o takiej dużej zniżce nie złożę prędzej złożę 
mandat burmistrza” . 

Pani Radna Bożena Andruszkiewicz odczytała stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie 
wyceny lokali mieszkalnych położonych w Nowym Warpnie przy pl. Zwycięstwa(zał.16). 

Pani Radna Helena Kowalska przedstawiła zebranym sprawy poruszane podczas swojego 
dyżuru jaki odbył się w dniu 07.03.2008r. w Brzózkach. Problem dotyczył m.in. 
przepełnionych busów, dużej przerwy czasowej pomiędzy rozkładem jazdy poszczególnych 
busów, a także braku rozkładu jazdy. 

Pan Przewodniczący odczytał także list jaki wpłynął do Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z 
prośbą o doprowadzenie do naprawy drogi pomiędzy Dobieszczynem a Myśliborzem 
Wielkim(zał.17). 

Ad.10 Sprawy organizacyjne: 

Przewodniczący poinformował że wspólne  posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego i Polityki Społecznej odbędzie się dnia 22.04.2008r. Natomiast posiedzenie 
Sesji Rady Miejskiej zaplanowano na dzień  

 

 

PROTOKOLANT                                                                                           ZATWIERDZIŁ 

…………………….                                                                                        …………………. 


